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پیشکسوت فوتبال کشورمان معتقد است: ریکاردو ساپینتو در 
استقلال جایگاهی به دست می آورد و در نهایت مانند سایر مربیان 
این تیم را ترک می کند. گودرز حبیبی گفت: هنوز کار ساپینتو را 
ندیده ایم و فقط شنیده ایم که اهل پرتغال است، در چه تیم هایی 
بوده و چه نتایجی گرفته است. بعداز جدایی فرهاد مجیدی اگر 
می خواستند که مربی ایرانی بگذارند، دیگر نمی توانست نتایج 
فصل قبل را تکرار کند، با این حال برنامه باشگاه نیز مشخص 
نیست. وی افزود: ما هنوز نمی دانیم چه بازیکنانی کسانی جدا 

خواهند شد یا ما می مانند. حتی نفرات کادرفنی هم معرفی 
نشدند که مشخص شود آیا آنها توان کارکردن با این مربی 
خارجی را دارند یا نه. برنامه باشگاه هنوز مشخص نیست و اگر 
زودتر اقدام نکنند دیر می شود و گرفتار خواهند شد. باید هرچه 
زودتر درباره وضعیت بازیکنان هم تجدیدنظر شود و زودتر 
تکلیف را مشخص کنند. پیشکسوت باشگاه استقلال در واکنش 
به این مساله که ساپینتو در تیم های مختلفی مربیگری کرده و 
در هیچ تیمی ثبات حضور نداشته است و آیا پیش بینی می کند 

در استقلال هم چنین شرایطی داشته باشد، اظهارداشت: 
پیش بینی من این است که در استقلال فضای دیگری برای او 
پیش می آید، چون سابقه نشان داده هر مربی که به اینجا آمده 
است، خودش را تکان می دهد و سر به فلک می کشد. همین 
فرهاد مجیدی، با باشگاه قرارداد سه ساله داشت، اما در قرارداد او 
بندی بوده که اگر در پایان فصل هر طرف دلش خواست، قرارداد 
را فسخ کند. حبیبی با انتقاد از نحوه جدایی مجیدی، یادآور شد: 
این بار اول و دوم مجیدی هم نیست و او هر بار دلش خواسته، 
از استقلال رفته است. درست است که در امارات پول خوبی به 
مجیدی می دهند، اما وضعیت مالی او خوب بود و فکر نمی کنم 
نیازی به این پول ها داشته باشد. حالا که رفته امیدواریم موفق 

شود و موفقیت او را می خواهیم.

گودرز حبیبی:  

»مجیدی« هر بار دلش خواسته، از استقلال رفته است 

کادرفنی استقلال با جدایی مجیدی و 
حضور و ریکاردو.ساپینتو، سرمربی جدید 
تغییر پیدا کرد. پیروز قربانی پیشکسوت 

استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
  درباره تغییروتحول در کادرفنی 

استقلال چه نظری دارید؟
 در جریان روند انتخاباتی این مربی نیستم 
اما در نهایت لابد شرایطی به وجود آمده که 
این فرد انتخاب شده است. سبک ساپینتو 
کاملا متفاوت با فرهاد مجیدی است. بنابراین 
فکر می کنم برای چنین تغییر و تحول بزرگی 
زمان لازم است تا استقلال دوباره به یک 

شکل دیگر وارد مسابقات شود. 
  در خصوص وعده چهار قهرمانی چه 

نظری دارید؟
 فقط امیدوارم که بتواند به وعده هایش 
عمل کند. ولی این موضوع کاملا مشخص 
است که او با چنین وعده ای فشارها را بیش از 

اندازه روی خودش بالا برده است. 
  برخی ها معتقدند پرسپولیس در 

نقل وانتقالات بهتر عمل کرده است!
 در فصل نقل وانتقالات هر تیمی  بسته به 

نیازهایش بازیکن جذب می کند. 
  نظرتان درباره جدایی غفوری 

چیست؟
 هر آمدنی یک رفتنی هم در پی دارد. ولی 
متاسفانه نوع رفتن بازیکنان استقلال قشنگ 
نبوده است. وریا غفوری برای استقلال زحمت 
کشیده است. امیدوارم در نهایت اتفاقی بیفتد 

که شخصیت وریا غفوری حفظ شود. 

گفـــتوگـــو

  تکواندوی بانوان 
 قهرمان آسیا شد 

دوره  بیست وپنجمیــن  ایسنــا: 
رقابت های تکواندو قهرمانی آسیا به مدت ۴ 
روز و با حضور ۲۹۹ تکواندوکار از ۳۴ کشور 
به میزبانی کره جنوبی در شهر چانچئون 
برگزار شد. در پایان رقابت های قهرمانی 
آسیا، تیم ملی تکواندوی بانوان ایران با 
کسب ۳ مدال طلا، ۲ نقره، یک برنز عنوان 
نخست را کسب کرد و جام قهرمانی را 
بالای سر برد. چین با ۲ طلا، ۲ نقره و 
یک برنز و ۳7۹ امتیاز نایب قهرمان شد 
وکره جنوبی میزبان مسابقات با ۲ طلا، 
یک نقره و ۲ برنز با ۳۴7 امتیاز در جای 
سوم ایستاد. اما تیم ملی تکواندوی مردان 
ایران نمایش ضعیفی داشت و بدون کسب 
مدال طلا با کسب ۳ مدال نقره و یک برنز از 
رفتن بر روی سکو بازماند و به عنوانی بهتر 
از پنجمی نرسید. ازبکستان با ۴ مدال طلا 
و 501 امتیاز قهرمان شد، کره جنوبی با 
۳ طلا و ۲ برنز و ۴۲1 امتیاز در جای دوم 
ایستاد، اردن با ۴ نقره و یک برنز و ۲۳۹ 
امتیاز سوم شد و چین نیز با یک طلا، 
یک نقره و یک برنز و مجموع ۲07 امتیاز، 
بالاتر از ایران قرار گرفت. تیم ملی ایران با 
۳ نقره، یک برنز و 187 امتیاز پنجم شد. 
در مجموع رده بندی نهایی مردان و زنان، 
ایران با ۳ مدال طلا، 5 نقره و ۲ برنز عنوان 
سوم را کسب کرد. کره جنوبی با 5 طلا، 
یک نقره و ۴ برنز قهرمان شد و ازبکستان 
با ۴ طلا، یک نقره و ۲ برنز در جای سوم 
ایستاد. تیم های چین با ۳ طلا، ۳ نقره، ۲ 
برنز و اردن با یک طلا و ۴ نقره و یک برنز 

چهارم و پنجم شدند. 

خارجازمستطیلسبز

پیروز قربانی: 
 »ساپینتو«

  به زمــان
 نیــاز دارد! 

خبــــــر
 بلاتر: 

»اینفانتینو« به دنبال 
خراب کردن من است

 دادستانی سوئیس برای سپ.بلاتر و 
۲0 ماه حبس تعلیقی  میشل.پلاتینی 
درخواست کرده است. بلاتر 8۶ ساله و 
پلاتینی ۶۶ ساله به جرم کلاهبرداری، 
جعل، اختلاس و سوءاستفاده از مقام 
بلاتر  هستند.  متهم  خود  مدیریتی 
گفت: من وقتی به ریاست فیفا رسیدم 
هیچ کس نبود و زمانی که من رفتم، ما 
تبدیل به یک سازمان بین المللی شدیم 
که از نظر اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی، 
حتی سیاسی سرآمد بود. نمی دانم چرا، 
اما اینفانتینو نمی خواهد من را ببیند. او 
حتی سعی می کند به طور دروغین علیه 
من پرونده سازی کند. او می خواهد مرا 
زیرسوال ببرد زیرا فکر می کند کارش 
بهتر است. او افزود: باید بگویم که واقعا 
از کارهایی که او انجام داده است ناراحت 
شدم. من متهم به جرایم جنایی هستم که 
من را یک دزد نشان می دهد. این ادعاها 
همگی پوچ است. من نمی دانم چرا محاکمه 
می شوم. مطمئنم که میلیون ها بازیکن 
فوتبال همین طور فکر می کنند. بلاتر در 
سال 1۹75 به فیفا پیوست، او در سال 
1۹81 دبیرکل و در سال 1۹۹8 رئیس 
این نهاد شد. او در سال ۲015 مجبور به 
کناره گیری و توسط فیفا به مدت هشت 
سال محروم شد که بعدا به شش سال 

تقلیل یافت. 

اعداد و ارقام سنگین در نقل وانتقالات 

سقف 8 میلیاردی قراردادها!
 آرمان ملی: در فصل نقل وانتقالات شاهد 
مطرح شدن مبالغ نجومی و فوق نجومی از 
سوی باشگاه ها و بازیکنان هستیم. سازمان 
لیگ به دنبال تعیین سقف قرارداد است و گفته 
می شود مبلغ این سقف 8 میلیاردتومان خواهد 

بود! 
  نامه سازمان لیگ 

با  فصل نقل وانتقالات در ایران همواره 
شائبه هایی در خصوص مبلغ پرداختی ها همراه 
بوده است. هرچند طبق اعلام رئیس سازمان 
خصوصی سازی رفته رفته تمام باشگاه های 
لیگ برتری، باید میزان قرارداد و پرداختی 
مربیان و بازیکنان لیگ برتری را اعلام کنند. با 
این حال تا آن زمان هنوز شرایط روشن نیست 
و مدیران هر باشگاهی، انگشت اتهام را به سوی 
دیگران می گیرند. در همین رابطه سازمان 
لیگ در چند روز اخیر نامه ای برای باشگاه های 
لیگ برتری ارسال کرده است و از آنها خواسته 
که نظر خودشان را اعلام کنند. درواقع سازمان 
لیگ قصد دارد قانون درست را با مشارکت 
خود باشگاه ها و تایید آنها عملی کند، تا کسی 
نتواند آن را نقض کند. در همین رابطه بعضی از 
مدیران باشگاه ها برای دورزدن این قانون قرارداد 
بازیکنان را به بیش از یک فصل افزایش دادند که 
در هر صورت قدم روبه جلویی برای فوتبال ایران 
محسوب می شود. با اینکه در نامه مذکور خبری 
از رقم و میزان قرارداد نیست اما بررسی ها حاکی 
از آن است که احتمالا 8 میلیارد به عنوان سقف 

قرارداد در نظر گرفته می شود.
  صحبت درودگر 

صادق درودگر در مورد تصمیم سازمان لیگ 
برای تعیین سقف قرارداد بازیکنان فوتبال، 
اظهارداشت: با توجه به مکاتبات باشگاه های 
متعدد لیگ دسته اول و لیگ برتر در خصوص 
آشفتگی بازار نقل وانتقالات بازیکنان و وضعیت 
خاص کنونی که باشگاه ها نمی توانند از پس 
هزینه های خود بر بیایند، در صورت استمرار 
این آشفتگی در بازار نقل وانتقالات بدون شک 
با بحران بزرگی مواجه می شوند. ارقامی که در 
مورد قرارداد بازیکنان می شنویم را نمی دانیم 
حقیقت دارد یا خیر، اما مهم این است که 
هزینه ها و درآمدهای باشگاه ها متعادل شوند. 

عضو هیات رئیسه سازمان لیگ تصریح کرد: 
 ،AFC باید براساس دستورالعمل های فیفا و
فیرپلی مالی را در فوتبال کشورمان حاکم کنیم 
تا موازنه ای بین درآمدها و هزینه های باشگاه ها 
ایجاد شود. الان هم که سازمان خصوصی سازی 
دو باشگاه بزرگ فوتبال کشور را زیرنظر دارد، 
باید حتما در خصوص ارقام قراردادها تعادلی 
وجود داشته باشد تا صاحبان سهام دچار ضرر 
نشوند و به این موارد رسیدگی کنند. ضمن 
اینکه منافع تمام باشگاه ها، مربیان و بازیکنان 
نیز در این کار است. ممکن است باشگاه ها 
یکی دو سال ارقام سرسام آوری به بازیکنان 
بدهند اما اگر این کار تداوم نداشته باشد، در 
سال های بعد خود بازیکنان فوتبال اولین کسانی 
هستند که از این مساله آسیب می بینند. وی 
افزود: ما نمی گوییم قرارداد بازیکنان فوتبال 
کشورمان بسیار نازل باشد که مجبور شوند 
در لیگ های بی کیفیت کشورهای دیگر بازی 
کنند. ما هم علاقه داریم آنها درآمد خوبی داشته 
باشند و هم اینکه فوتبال کشور شرایط پایداری 
داشته باشد. به همین دلیل این موضوع در 
هیات رئیسه سازمان لیگ مطرح و مصوب شد. 
براساس آن نامه ای به باشگا ه ها ارسال کردیم 
که اگر آنها به ایجاد فیرپلی مالی علاقه دارند، 
با تایید سه چهارم باشگاه ها این اقدام عملی 
شود. درودگر در مورد اینکه گفته می شود، 

برای این کار سقف 8 میلیارد در نظر گرفته 
شده و قراداد بالاتر از آن ثبت نخواهد شد، 
بیان داشت: من نمی توانم در مورد رقم آن 
صحبت کنم. یک فرمول مطالعه شده وجود 
دارد و قرار است به صورت نهایی گزارش و اعلام 
شود. این سقف قرارداد برای بازیکنان ملی پوش 
بیشتر از بازیکنان دیگر خواهد بود. هنوز رقمی 
مشخص نشده است. این رقم طوری نیست که 
قراردادهای فصول گذشته کسر شود و حتی 
می تواند بالاتر و بهتر از سال گذشته باشد. با 
درصدی بالاتر خواهد بود که منطقی و برابر 
درآمدهای باشگاه ها تعریف شود. وی افزود: 
چنانچه قراردادهای داخلی نیز دوگانه بسته 
شود، شامل مالیات های سنگین و پولشویی 
تلقی خواهد شد که توسط مراجع رسمی قابل 
پیگیری است. در این زمینه کارگروهی تشکیل 
شده و مشغول مطالعه هستند که نتایج آن بعدا 
اعلام می شود. پیشنهاد مشخص ما این است 
که قوانین مالی جوانمردانه براساس توانایی و 
متناسب با ظرفیت های فوتبال ما باید حاکم 

شود.
  نظر کارشناس 

هوشنگ نصیرزاده در مورد تصمیم سازمان 
لیگ برای تعیین سقف قرارداد بازیکنان 
اظهارداشت: در دنیا سازمان  لیگ برتری 
برگزارکننده مسابقات حق کنترل و حتی 

بازرسی تمامی حساب های رفت و برگشت 
باشگاه هایی را دارد که در لیگ حضور دارند.. 
این موضوع توسط کمیته صدور مجوز حرفه ای 
به گونه ای بوده که فقط به گرفتن گزارش های 
مالی از باشگاه ها اکتفا شده است در حالی 
که در دنیا رسم بر این است که سازمان لیگ 
باید از درآمد و هزینه های یک باشگاه تحت 
عنوان فیرپلی مالی اطلاع کامل داشته باشد. 
وی افزود: از طرف دیگر براساس رویه حاکم بر 
باشگاهداری باید درصد مشخصی از درآمدهای 
یک باشگاه به خرید بازیکن اختصاص پیدا کند. 
این درصد نمی تواند از ۶0 درصد اعتبارات یک 
باشگاه عبور کند اما هم اکنون در کشورمان 
به نظر می رسد هم بودجه باشگاه ها از پیش 
مشخص نیست و هم آنها سعی دارند به دلیل 
کمبود بازیکن و فشارهای مجازی هواداران به 
شکلی یارگیری کنند که از باشگاه های دیگر 
عقب نیفتند. عضو هیات رئیسه سازمان لیگ 
فوتبال اضافه کرد: همین موضوع سازمان 
لیگ فوتبال ایران را وادار کرده با عنوان توسل 
به خردجمعی، از تمامی باشگاه ها استعلام 
به عمل آورد تا نظر خود را در مورد نحوه انعقاد 
قرارداد و اختصاص مبالغ برای بازیکنان برای 
تصمیم گیری به سازمان لیگ اعلام کنند؛ 
زیرا این تشکیلات وظیفه دارد طوری رفتار و 
مدیریت کند که توازن معقولی بین باشگاه ها 
برای یارگیری ایجاد شود. نصیرزاده در مورد 
اینکه آیا سقف 8 میلیاردتومانی برای ثبت 
قرارداد بازیکنان در نظر گرفته شده است، 
اظهارکرد: هنوز خیر؛ سازمان لیگ ابتدا باید 
پیشنهاد باشگاه ها را دریافت کرده و سپس 
سقف را مشخص کند. الان خیلی از کشورها 
مثل چین، هندوستان و آمریکا سقفی را برای 
قرارداد بازیکنان خود در نظر گرفته اند البته 
برخی بازیکنان ملی پوش هستند که استثنایی 
تلقی می شوند. حتی نفراتی که تعداد بازی 
بیشتری در لیگ برتر دارند نیز قطعا استحقاق 
بیشتری برای دریافت پول خواهند داشت. 
وی اضافه کرد: به نظر می رسد افزایش یکباره 
مبالغ قرارداد و انتشار آن در جامعه به دلیل 
هنگفت  بودن مبالغ، آثار و تبعات منفی در 

جامعه گذاشته است. 

والیبالیست  ها مردم پسند بازی می کنند 

شجاع خلیل زاده:  

حضور در گروه انگلیس، آمریکا و »ولز«  سخت است
مدافع ملی پوش کشورمان بعداز دو سال حضور در »الریان« 
راهی »الاهلی« دیگر تیم قطری شد. در همین رابطه نشریه 
»العرب« قطر مصاحبه ای با »شجاع خلیل زاده« انجام داد که 

در ادامه می خوانید.
  نسبت به انتقال به الاهلی چه احساسی داری؟

خیلی خوشحالم به الاهلی پیوستم و حس خوبی دارم. این 
تجربه جدیدی برای من در لیگ ستارگان است و امیدوارم 
بتوانم به اندازه خودم به تیم کمک کنم. به هواداران، مدیریت 
و کادرفنی قول می دهم تا به اندازه توانم به تیم کمک کنم. من 

آماده تجربه جدید هستم.
  در الاهلی کنعانی زادگان حضور دارد. آیا او در 

انتقال شما به الاهلی نقش داشت؟
با کنعانی زادگان در تیم ملی و پرسپولیس همبازی بودم و 
شناخت خوبی از یکدیگر داریم. او شرایط تیم را برای من بازگو 

کرد و از این انتقال خوشحالم.
  قبل از پیوستن به الاهلی پیشنهاد دیگری هم 

داشتید؟
 پیشنهادهایی از ایران و اروپا داشتم. دو باشگاه قطری دیگر 

و یک تیم اماراتی به من پیشنهاد دادند.

  چرا الاهلی را انتخاب کردید؟
دلیل این انتخابم به خاطر تمایل برای ماندن در دوحه 

به همراه خانواده ام بود. همچنین وقتی با سرمربی صحبت 
کردم او به من احساس خوبی داد. البته کنعانی زادگان 

هم در قانع کردن برای این انتقال موثر بود.
قولی  چه  الاهلی  هواداران  به  شما    

می دهید؟
به همه هواداران و مدیریت باشگاه قول می دهم تا 
بهترین نمایش را داشته باشم تا آنها خوشحال شوند. 

الاهلی در فصل جدید به دنبال قهرمانی در 
تمام رقابت هاست. قول می دهم با تمام 

وجود برای تیم بازی کنم تا انتظارات 
هواداران برآورده شود.

  از تجربه ات در الریان برای 
ما بگویید؟

فصل اول حضور در الریان 
خوب بود اما در فصل دوم از پشت 

دفاع وسط به کناره ها منتقل شدم 
که این پست تخصصی من نبود. 

به الریان به عنوان مدافع وسط آمدم چون در لیگ قهرمانان 
آسیا جزو بهترین مدافعان وسط انتخاب شدم. در این زمینه 
کار به جایی کشید که با باشگاه الریان هم صحبت کردم تا 
پست من را تغییر دهند. این تغییرات زیاد در پست باعث شد 
تا دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی ایران به این موضوع 
اعتراض کند. البته من در این پست ها هم عملکرد خوبی 

داشتم.
  ایران در جام جهانی 2022 در گروه سختی 

حضور دارد؟ پیش بینی ات چیست؟
بدون شک حضور در گروه انگلیس، آمریکا و ولز 
سخت است. آنها بازیکنان در طرازجهانی دارند اما ما 
هم ایران هستیم و تا آخرین لحظه خواهیم جنگید. 
  شما آمادگی تیم »قطر« را برای جام جهانی 

چگونه می بینید؟
امکانات و آمادگی قطر برای میزبانی از 
جام جهانی فوق العاده است. زیرساخت ها 
و ورزشگاه های ساخته شده در بهترین 
سطح قرار دارند. قطر پیش از این با 
برگزاری رقابت های بزرگ ورزشی 
توانایی خودش را ثابت کرده است. 
برای اولین بار است که جام جهانی 
در یک کشور عربی برگزار می شود 
و به نظرم قطر در بهترین شرایط 

این مسابقات را برگزار می کند. 

انتقادی که به تیم ملی والیبال شد در هفته اول رقابت ها 
بیشتر به خاطر نوع بازیکنان بود نه نتیجه ای که کسب شده 
بود. تیم ملی در هفته اول هم دو باخت و دو پیروزی داشت 
و این نتیجه بدی نیست اما نوع بازی بازیکنان، جنگنده 
نبودن آنها و همچنین عملکرد کادرفنی که باید در مواقع 
حساس تصمیمات درست می گرفت اما این کار را انجام 
نمی داد، مورد انتقاد اهالی والیبال قرار گرفت و مردم نسبت 
به آن دلسرد شده اند. در هفته اول رقابت های لیگ ملت ها 
انتظارات برآورده نشد و تیم ما خوب والیبال بازی نکرد. اما 
در هفته دوم شرایط کمی تغییر کرد. نگرش ها به تیم ملی 
عوض شد و دیگر برد و باخت مطرح نیست چرا که نوع 
بازی بازیکنان تغییر کرد. البته باخت مقابل بلغارستان 
قابل توجیه نیست اما به طورکلی در هفته دوم رقابت ها 
هم عملکرد کادرفنی و هم بازیکنان کاملا متفاوت شد.  
کادرفنی توانست در شرایط حساس تصمیمات درست و 
منطقی بگیرد. بازیکنان تا لحظه آخر برای امتیاز جنگیدند 
و دست از تلاش برنداشتند. این مسائل باعث شد تا نگرش ها 
به تیم ملی تغییر کند. هر چند به اعتقاد من انتخاب 
بازیکنان و لیست مصدومان جای انتقاد دارد و عملکرد 
تیم ملی در هفته دوم باعث نمی شود ما از ضعف ها عبور 
و آ نها را فراموش کنیم. در لیگ امسال ما بازیکنان جوانی 
داشتیم که می توانستند حضور در این مسابقه بین المللی 
را تجربه کنند اما این فرصت از آنها گرفته شد. این موضوع 
جای نقد دارد و به نظرم نمی توان به راحتی آن را نادیده 
گرفت. به هرحال کادرفنی باید باتجربه تر شود و این اتفاق 
در لیگ ملت ها در حال افتادن است. ما الان می بینیم 
کادرفنی توانسته در مواقع حساس تصمیمات درست 
بگیرد و این خود مهم ترین دستاورد از این رقابت هاست. از 
نظر من مفهوم جوانگرایی یعنی از ظرفیت و پتانسیل یک 
بازیکن جوان برای بهترشدن آن به یک بازیکن بزرگ در 
آینده استفاده کنیم. در حال حاضر اکثر تیم های حاضر در 
لیگ ملت ها دست به جوانگرایی زده اند و این نشان می دهد 
در تمامی کشورها هدف این است که بازیکنان جوان را 
در آینده به بازیکنان بزرگ تبدیل کنند. قطعا حضور در 
لیگ ملت ها می تواند یک فرصت برای بازیکنان و فدراسیون 
هر کشور باشد تا بازیکنان جوان خود را شناسایی و در آینده 
با کسب تجربه از حضور آنها در مسابقات مختلف بهره مند 
شوند. من همان طور که پیش تر گفتم به این موضوع کمی 
نقد دارم چرا که معتقدم بازیکنان دیگری هم در لیگ بودند 
که خوب بازی می کردند و می توانستند در این مسابقات به 
میدان بروند و کسب تجربه داشته باشند اما به آنها فرصت 
داده نشد. با توجه به دو پیروزی که تیم ملی مقابل امریکا 
و کانادا به دست آورد طبیعی است که آنها از روحیه خیلی 
خوبی برخوردارند. از طرف دیگر ترکیب تیم ملی در چند 
مسابقه تغییر نکرده و ثابت مانده است؛ این موضوع نشان 
می دهد آنها دنبال نتیجه هم هستند. درواقع تیم ملی به 
نوعی مردم پسند بازی می کند و بعید می دانم دست به 
ترکیب بزند. به نظرم اگر روند تیم مانند هفته دوم بعد از 
بازی با آمریکا باشد در هفته سوم هم عملکرد خوبی خواهند 
داشت. من هنوز نمی دانم در بازی با آمریکا چه اتفاقی افتاد 

و سرمربی تیم حریف چرا به این صورت کوچینگ کرد.  

فوتبــــالداخلی
 فارس: معاون حقوقی باشگاه استقلال توضیحاتی را در 
خصوص صدور رأی فیفا در پرونده میلیچ ارائه کرد. فرشید 
سمیعی، اظهارداشت: هرویه میلیچ ادعای طلب ۶00 هزار 
دلاری از استقلال داشت که طی بررسی متوجه شدیم مبلغ 
واقعی طلب بسیار کمتر از این ادعاست. معاون حقوقی 
باشگاه استقلال تصریح کرد: با این وجود طی چند دور 
مذاکرات به نتیجه نرسیدیم. او بر علیه باشگاه اقامه دعوی 
و ۶00 هزار دلار را مطالبه کرد اما فیفا با بررسی جزئیات 
پرونده، باشگاه استقلال را صرفا به پرداخت 1۶5 هزار دلار 
محکوم کرد. وی افزود: این رأی پیروزی خوبی برای تیم 
حقوقی بود چون در این پرونده هم مانند پرونده دیاباته و 
برخلاف سال های گذشته، وکیل خارجی که هزینه زیادی 
هم داشت استخدام نکردیم و خود تیم حقوقی باشگاه 

وظیفه دفاع را برعهده داشت. 

بیــنالمــلل

* در پی تغییر و تحولات اخیر در باشگاه چلسی، پیتر چک 
نیز از این باشگاه رفت. باشگاه چلسی پس از تغییر مالکیت دست 
به تغییر و تحول در چندین پست زده است و خیلی از مدیران 
خود را تغییر داده است. چند روز پس از اعلام جدایی مارینا 
گرانوفسکایا از پست مدیر ورزشی، پیتر چک نیز به عنوان مشاور 
فنی این باشگاه از سمت خود کنار رفت. پس از تصاحب چلسی 
توسط کنسرسیوم آمریکایی باشگاه چلسی به دنبال حضور افراد 
جدید در باشگاه است. پیتر چک ۴0 ساله که از سال ۲00۴ تا 
۲015 در دروازه آبی ها قرار داشت مدتی را در آرسنال گذراند 
و در ادامه به عنوان مدیر ورزشی به این باشگاه آمد و چند سالی 
در این پست فعالیت داشت و در زمان حضور او چلسی توانست 
قهرمان لیگ قهرمانان اروپا نیز شود. دروازه بان سابق تیم ملی 
فوتبال جمهوری چک و باشگاه چلسی بعداز جدایی از این باشگاه 
گفت: احساس می کنم اکنون زمان مناسبی برای کناره گیری 
است. خوشحالم که باشگاه تحت مالکیت جدید در موقعیتی 
عالی قرار دارد و مطمئن هستم که در آینده در داخل و خارج از 

زمین موفق خواهد بود.

               گلر جدید
باشگاه آرسنال به طوررسمی از به خدمت گرفتن 
مت .ترنر دروازه بان آمریکایی خبر داد. او قرار است 
به عنوان دروازه بان ذخیره در تیم تحت هدایت میکل 

آرتتا حضور داشته باشد .

         دیدار 
علیرضا بیرانوند به دعوت محسن خلیلی؛ مدیر 
تیم های پایه پرسپولیس، در ورزشگاه شهید 
درفشی فر حضور یافت و با اعضای آکادمی فوتبال 

پرسپولیس دیدار و گفت وگو کرد.

                           پیراهن   
سادیو مانه مهاجم پیشین لیورپول به تازگی و با 
قراردادی سه ساله به باشگاه بایرن مونیخ پیوست. 
مانه برای فصل پیش رو پیراهن شماره 17 »بایرن« را 

بر تن خواهد کرد.
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